معلومات عن الصيغة الهجينة

ستتم استضافة منتدى حوكمة الإنترنت السنوي السادس عشر بتنسيق مختلط. سيهدف الاجتماع إلى استيعاب مشاركة أصحاب المصلحة الموجودين في الموقع في كاتوفيتشي أو المشاركين عبر الإنترنت، بنفس الطريقة قدر الإمكان. يمتد هذا النهج الهجين أيضاً إلى فرق تنظيم الجلسة (المنظمون والمتحدثون والمنسقون والمقررون) الذين سيشاركون عبر الإنترنت أو في الموقع.

لذلك، يمكن لجميع أصحاب المصلحة الراغبين في تقديم اقتراح جلسة القيام بذلك بغض النظر عما إذا كانوا هم أو الأطراف المشاركة في الجلسة سيشاركون في الموقع أو عبر الإنترنت (أو مزيج من الاثنين معاً). الموعد النهائي لتقديم الطلبات هو 26 أيار/ مايو، 23:59 بالتوقيت العالمي.

(i) مشاركة فرق الجلسات عبر الإنترنت بالكامل

إذا شارك الفريق المنظم للجلسة عبر الإنترنت فقط (بما في ذلك المتحدثين عبر الإنترنت والمنسقين والمقررين وأطراف المرجعيات الأخرى المشاركة)، فستبقى الجلسة مخصصة لقاعة اجتماعات في منتدى حوكمة الإنترنت السادس عشر في كاتوفيتشي. قد يختار المشاركون في الموقع الانضمام إلى الجلسة من قاعة الاجتماعات أو من مكان آخر يشعرون بالراحة فيه، من خلال منصة الاجتماع. ستحتوي قاعة الاجتماعات على المعدات التقنية اللازمة، مثل الشاشة التي يُعرض عليها مخطط الجلسة عبر الإنترنت، وميكروفون لتمكين المشاركين في الموقع من المساهمة في المناقشات (عبر النظام الأساسي عبر الإنترنت).

سيحتاج جميع المشاركين، في الموقع أو عبر الإنترنت، إلى طلب الكلمة للتحدث من خلال نظام طلب الكلمة على الإنترنت لمنتدى حوكمة الإنترنت.

(ii) فرق الجلسات ذات التواجد المختلط عبر الإنترنت وفي الموقع.

إذا كانت الجلسة ستتضمن مكوناً مختلطاً، مع انضمام بعض المشاركين عبر الإنترنت والبعض الآخر في الموقع، فسيعمل منسق/ و القاعة كهمزة وصل بين مجموعتين من المشاركين ويضمن التفاعل والطرق المتساوية للمشاركة لكلا المجموعتين.

إجابات على بعض الأسئلة الأكثر شيوعاً



• لا أعرف حتى الآن ما إذا كنت سأتمكن من السفر إلى كاتوفيتشي. هل لا يزال بإمكاني التقدم لجلسة؟

نعم بالتاكيد! بغض النظر عما إذا كنت ستشارك عبر الإنترنت أو في الموقع، فلا يزال بإمكانك تقديم اقتراح وتنظيم جلسة.

- لن يتمكن بعض المتحدثين لدي من السفر إلى كاتوفيتشي. هل لا يزال بإمكاهم المشاركة؟ نعم بالتاكيد! يمكن للمتحدثين المشاركة عبر الإنترنت أو في الموقع.
- لن يتمكن أي من المتحدثين أو المنسقين لدي من السفر إلى كاتوفيتشي. هل لا يزال بإمكاننا تقديم
 اقتراح والمشاركة عبر الإنترنت؟

نعم بالتاكيد! من الممكن تقديم مقترحات للجلسات التي ينضم فيها جميع الأطراف المعنية بشكل كامل عبر الإنترنت، بما في ذلك المتحدثون والمنسقون والمقررون والمرجعيات الأخرى التي ستستفيد منها الجلسة.

• إذا كانت تضم الجلسة متحدثين عبر الإنترنت فقط، فهل ما زلت بحاجة إلى توفير منسق في الموقع؟ لا، ليست هناك حاجة لتوفير منسق في الموقع. ستضم قاعة الاجتماعات المخصصة في كاتوفيتشي والتي عكن من خلالها للمشاركين الاتصال بالجلسة عبر الإنترنت عضو من فريق الدعم الفني الذي سيوفر



معلومات حول كيفية المساهمة في المناقشات.

About hybrid format

The 16th annual IGF will be hosted in a hybrid format. The meeting will aim at accommodating the participation of stakeholders present onsite in Katowice or participating online, in the same way as much as possible. This hybrid approach also extends to the session organizing teams (organizers, speakers, moderators and rapporteurs) who will participate online or onsite.

Therefore, all stakeholders wishing to submit a session proposal can do so regardless of whether they or their session-engaged parties will participate onsite or online (or a combination of both). The deadline for submissions is 26 May, 23:59 UTC.

(i) Session teams participating fully online

If a session's organizing team participates only online (includes online speakers, moderators, rapporteurs and other involved resource parties), the session would still be assigned a meeting room at the 16th IGF in Katowice. The onsite participants may choose to join the session from the meeting room or some other space they feel comfortable in, through the meeting's platform. The meeting room would contain the necessary technical equipment, such as a screen on which the session online layout would be projected, and a microphone to enable onsite participants to contribute to the discussions (via the online platform).

All participants, onsite or online, would need to request the floor to speak through the IGF online floor request system.

(ii) Session teams with mixed online and onsite presence

If the session will have a mixed component, with some participants joining online and some onsite, the room moderator(s) will act as a bridge between two groups of participants and ensure the interactivity and equal ways of participation for both groups.

Answers to some of the most frequently asked questions

 I don't know yet if I will be able to travel to Katowice. Can I still apply for a session?

Yes, absolutely! Regardless of whether you will take part online or onsite, you can still submit a proposal and organize a session.

 Some of my speakers won't be able to travel to Katowice. Can they still participate?

Yes, absolutely! Speakers can take part online or onsite.

 None of my speakers or moderators will be able to travel to Katowice. Can we still submit a proposal and participate online?

Yes, absolutely! It is possible to submit proposals for sessions in which all involved parties join fully online, including speakers, moderators, rapporteurs and other resources the session will benefit from.

If the session has only online speakers, do I still need to provide an onsite moderator?

No, there is no need to provide an onsite moderator. The assigned meeting room in Katowice from which participants can connect to the online session will have a member of the technical support team who will provide information on how to contribute to the discussions.